
 
 
Den Haag, 14 september 2012 
 
 
Geachte leden van de commissie Leefbaarheid, 
 
 
Aanstaande woensdag 19 september komt in uw commissie het agendapunt ‘Kadernota 
openbare Ruimte 2012’ in behandeling. De AVN wil graag het volgende onder uw aandacht 
brengen: 
 
Bij punt VII – D wordt voorgesteld om de toegankelijkheid van Park Zorgvliet te verbeteren.  
Terecht wordt daarbij aangegeven dat Park Zorgvliet eigendom is van het Rijk. 
 
Gezien de bijzondere (natuur)waarde van dit park, pleit de AVN voor uiterste 
terughoudendheid met betrekking tot ruimere toegankelijkheid. In bijgaand artikel leest u 
waarom dit noodzakelijk is. De kwaliteit van dit bospark vraagt om een zeer behoedzaam 
toezicht en beheer. Met het verbeteren van de toegankelijkheid wordt bedoeld dat het park van 
meerdere kanten bereikbaar moet worden. In feite doet het college hier een vorstel om het 
doorgankelijk te maken. Indien dat gebeurt zal het direct consequenties hebben voor de 
kwaliteit van deze groene oase. Park Zorgvliet heeft, dankzij intensief toezicht en zorgvuldig 
beheer, nu een Groene‐Hofstad‐plus‐kwaliteit. Het lijkt ons niet gewenst om deze kwaliteit, 
onder invloed van extra betreding en minder controlemogelijkheid, te laten afzakken naar 
Residentiekwaliteit. 
 
De AVN stelt daarom voor om punt VII – D te wijzigen in:  
 
“Het verruimen van de toegankelijkheid van Zorgvliet> Hiervoor zal worden overlegd met de 
eigenaar en beheerder: het Rijk”. 
 
Het woord verruimen geeft namelijk mogelijkheden om 

• de openstellingstijden (nu van 9.00 tot 17.00 uur) te verruimen 
• de kaartverkoop (op proef) aan de ingang van het park te laten plaatsvinden, zodat de 

toegang wat laagdrempeliger wordt.  
 
In bijgaand artikel uit ons kwartaalblad Haagwinde, kunt u lezen wat bedoeld wordt met 
Groene Hofstad‐plus‐kwaliteit. 
 
Wij danken u voor uw aandacht en wensen u een goede vergadering. 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